

PERTANDINGAN QCC/ICC/TEAM EXCELLENCE ANJURAN PARLIMEN PASIR GUDANG DENGAN KERJASAMA MPC WILAYAH SELATAN

Disediakan oleh : Mardiah binti Morsin

8 Mei 2016 – Kumpulan KIK daripada Jabatan Kejuruteraan Elektrik iaitu Multipower Group telah menyertai Pertandingan QCC/ICC/Team Excellence anjuran Parlimen Pasir Gudang dan MPC Wilayah Selatan dengan memperolehi Anugerah Emas. Pertandingan ini telah disertai oleh pelbagai agensi kerajaan dan swasta lain iaitu Panasonic AVC Networks Johor, Pejabat Kesihatan Pontian, Fujitsu Component, Pioneer Technology, Kolej Universiti Islam Melaka dan Delima Oil Products. Pertandingan ini merupakan salah satu aktiviti yang dijalankan sepanjang Karnival Hari Pekerja P-159 Parlimen Pasir Gudang pada 7-8 Mei 2016.

Multipower Group telah melaksanakan satu projek KIK bertajuk *Multisource Power Bank*. Projek ini telah bermula pada 15 Mac 2014 bertujuan menyelesaikan masalah kesukaran mendapatkan bekalan kuasa mudah alih semasa melaksanakan aktiviti rekreasi oleh pelajar-pelajar PIS. *Multisource Power Bank* telah diaplikasikan semasa menjalankan aktiviti rekreasi dalam Persatuan PLAS TLDM, PIS. Pelaksanaan projek KIK ini telah membuka ruang penambahbaikan ke arah *green technology*.

Multisource Power Bank direkabentuk daripada litar-litar elektronik, di mana menyokong program teknologi hijau melalui bekalan kuasa mudah alih yang dihasilkan daripada tenaga kinetik, solar dan *adaptor*. Bahan yang diperlukan mudah diperolehi dan dapat meningkatkan penciptaan nilai projek yang telah dihasilkan. Oleh itu, aktiviti rekreasi dapat dijalankan dengan lebih teratur dan cekap. Berkat kerjasama dan kesepaduan kumpulan Multipower, hasrat ini dapat direalisasikan.



Multipower Group bersama YAB Hajah Normala Abdul Samad (Ahli Parlimen Pasir Gudang)



Ahli Kumpulan Multipower (dari kiri) Rossielyana, Shellie, Fazlina, Mardiah, Hasealah, Adibah, Intan, Noranimah, Rohana dan Normah



Sesi pembentangan



Cik Rohana Hasan menerima Sijil Penyertaan daripada YAB Normala Abdul Samad



Ketua Kumpulan Multipower, Cik Rohana Hasan menerima Sijil Penghargaan Anugerah Emas



Sijil Penghargaan Anugerah Emas